

# Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

ADMINISTRATION BUILDING 31300 Anita Warren, MI 48093 586.825.2400 1.888.4WCS.KIDS www.wcskids.net

Board of Education Susan G. Trombley, President I. Susan Kattula, Vice President Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary Carl Weckerle, Treasurer Leah A. Berdy, Trustee Susan M. Jozwik, Trustee Brian White, Trustee

> Robert D. Livernois, Ph.D. Superintendent

March 24, 2020

Dear WCS Community,

The Macomb Intermediate School District (MISD) is working in cooperation with our 21 local school districts and community organizations, to coordinate emergency childcare for children birth-12 years old for those employees on the front lines supporting our Macomb County Community.

These efforts are being coordinated per Governor Whitmer's Executive Order on Expanded Child Care Access during the COVID-19 Emergency.

There will be 3 ways for Essential Workers and families to contact the Macomb ISD, using one of the options listed below:

#### Phone

Call Kelly Adamek or Sherine Katba at the Macomb ISD 586.412.2676

## Email

Email a Macomb ISD Emergency Child Care Coordinator

- Kelly Adamek <u>kadamek@misd.net</u>
- JoAnne Elkin jelkin@misd.net
- Sherine Katba <u>skatba@misd.net</u>

## Online

Members of the Essential Workforce can go to <u>https://www.helpmegrow-mi.org/essential</u> and your information will be routed to a MISD Emergency Child Care Coordinator

An Essential Worker is defined as:

Health care workers, home health workers, direct care workers, emergency medical service providers, first responders, law enforcement personnel, sanitation workers, child care workers (including any employees acting as child care workers in essential workforce child care centers), personnel providing correctional services, postal workers, public health employees, key government employees, court personnel, and others providing critical infrastructure to Michiganders.

*Critical infrastructure includes utilities, manufacturing, mass transit, and groceries or other essential supplies, goods, or equipment.* 

International District Accreditation





Key government employees includes child protective services workers, child welfare workers, foster care workers including those from contracted agencies, recipient rights workers, employees of the Executive Office of the governor, cabinet officers and their designees, Department of Health and Human Services field office staff, Unemployment Insurance Agency employees, and other employees identified by the Department of Technology, Management, and Budget.

We are committed to the health and wellbeing of young children and all who care for, educate, and work on their behalf.

Please share this letter with other Essential Workers who may need support, and I will keep you posted as necessary.

Sincerely,

ohit Fineman

Robert D. Livernois, Ph.D. Superintendent

24 مارس 2020

عزيزي المجتمع،WCS

تعمل منطقة ماكومب للمدارس المتوسطة (MISD) بالتعاون مع 21 منطقة مدرسية محلية ومنظمات مجتمعية، لتنسيق ر عاية الأطفال الطارئة من مواليد 12 عامًا لأولئك الموظفين على الخطوط الأمامية التي تدعم مجتمعنا في مقاطعة ماكومب.

ويجري تنسيق هذه الجهود وفقا للأمر التنفيذي للحاكم ويتمر بشأن توسيع نطاق الحصول على ر عاية الطفل خلال حالة الطوارئ COVID-19.

سيكون هناك 3 طرق للعمال الأساسيين والأسر للاتصال ISD Macomb، وذلك باستخدام أحد الخيارات المذكورة أدناه:

الهاتف

اتصل بكيلي أداميك أو شيرين كاتبا في جهاز ماكومب ISD 586.412.2676

## البريد الالكتروني

البريد الإلكتروني منسق رعاية الطفل في حالات الطوارئ Macomb ISD

- كيلي أداميك kadamek@misd.net
  - جوان إلكين jelkin@misd.net
- شيرين كتشيبا skatba@misd.net

عبر الإنترنت

يمكن لأعضاء القوى العاملة الأساسية الذهاب إلى https://www.helpmegrow-mi.org/essential وسيتم توجيه معلوماتك إلى منسق رعاية الأطفال في حالات الطوارئ من MISD

يتم تعريف العامل الأساسي على النحو:

العاملون في مجال الرعاية الصحية، العاملون في مجال الصحة المنزلية، العاملون في مجال الرعاية المباشرة، مقدمو الخدمات الطبية في حالات الطوارئ، أول المستجيبين، موظفي إنفاذ القانون، العاملين في مجال الصرف الصحي، العاملين في مجال رعاية الأطفال (بما في ذلك أي موظفين يعملون كعاملين في مجال رعاية الأطفال في حالات ضرورية مراكز رعاية الأطفال العاملة)، والعاملين الذين يقدمون الخدمات الإصلاحية، والعاملين في مجال البريد، وموظفي الصحة المحافي العامة، والمورية مراكز رعاية الأطفال العاملين الذين وغير هم من توفير البنية التحتية الحيوية لميشيغاندرز.

وتشمل البنية التحتية الحيوية المر افق، والتصنيع، والنقل الجماعي، والبقالة أو غير ها من الإمدادات الأساسية، والسلع، أو المعدات.

ويشمل الموظفون الحكوميون الرئيسيون العاملين في مجال خدمات حماية الأطفال، والعاملين في مجال ر عاية الأطفال، والعاملين في مجال الكفالة، بمن فيهم العاملون في الوكالات المتعاقدة، والعاملون في مجال حقوق المتلقين، وموظفو المكتب التنفيذي للحاكم، وموظفو مجلس الوز راء، وموظفو مصممون، موظفو المكتب الميداني لوز ارة الصحة والخدمات الإنسانية، موظفو وكالة تأمين البطالة، وغير هم من الموظفين الذين تحددهم إدارة التكنولوجيا والإدارة والميز انية.

نحن ملتزمون بصحة ورفاهية الأطفال الصغار وجميع الذين يهتمون ويعلمون ويعملون نيابة عنهم.

يرجى مشاركة هذه الرسالة مع العمال الأساسيين الأخرين الذين قد يحتاجون إلى الدعم، وسوف أبقيك على النشر عند الضرورة. اخلاص

روبرت د. ليفرنوي، دکتوراه

المشرف